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Vážení spoluobčané,
pomalu v nás doznívá sváteční nálada uplynulých dnů, 
kdy jsme měli čas setkávat se s přáteli, příbuznými, a kdy 
jsme se zamýšleli nad uplynulým rokem a hodnotili, co 
se povedlo a co ne.
Scházeli se a bilancovali i zastupitelé našeho města. Práce 
starého zastupitelstva vyvrcholila koncem loňského roku 
slavnostním otevřením nové čistírny odpadních vod, kte-
rého jste měli také možnost se zúčastnit. Tímto se splnil 
ten nejdůležitější cíl minulého volebního období. Nově 
zvolené zastupitelstvo je plné odhodlání a chutí pokračovat 
v zajištění podmínek pro další rozvoj města a zejména je 
cílem zatraktivnění naší lokality pro podnikatele a investo-
ry, kteří by mohli rozšířit nabídku pracovních míst pro míst-
ní občany. Je to ale běh na dlouhou trať a úspěch nezáleží 
jen na nás. Dalších nápadů, co a jak vylepšit, máme samo-

zřejmě mnoho. 
Některé jsou i 
připravené pro 
rychlou reali-
zaci, ale je to 
jako v rodině 
– musíme na 
to mít finanční 
prostředky a to 
je náš další vel-
ký úkol, zajistit 
další zdroj pří-
jmů městského 
rozpočtu.

Pro splnění těchto cílů potřebujeme hodně štěstí, zdraví, 
elánu a optimismu a totéž přeji v tomto roce i Vám.

Jaroslav Hřebík, starosta města
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USNESENÍ	 z	 2.	 zasedání	
Zastupitelstva	města	Nová	
Včelnice,	 konaného	 dne	
29.11.2006
 

 Zastupitelstvo města  s c h v á l i l o :
-	 Jednací	 řád	 zastupitelstva	 města	 na	 volební		
období	2006	–	2010.
-	 Rozpočtovou	změnu	č.	6	dle	přílohy.
-	 Územní	plán	města	Nová	Včelnice.
-	 Vymezení	závazné	části	územního	plánu	obec-
ně	závaznou	vyhláškou	č.	2/2006
-	 Zřízení	finančního	výboru.
-	 Zřízení	kontrolního	výboru.
-	 Předsedu	finančního	výboru	Jakuba	Štěpána	
a	členy:	Dufková	Věra,	Mileretová	Eva
-	 Předsedu	kontrolního	výboru	Michala	Hanu-
še	a	členy:	 Ing.	Kratochvíl	 Josef,	Beran	Zdeněk,	
Dlouhá	Jaroslava,	Matzke		Günther
-	 Komisi	 pro	 přípravu	 rozpočtu	 na	 rok	 2007	
ve	 složení:	 všichni	 zastupitelé,	 P.	 Meloun,	 D.	
Cimbůrková	
-	 Příkaz	k	provedení	inventarizace	2006	a	dílčí	
inventarizační	komise.
-	 Stálou	inventarizační	komisi		ve	složení:	Jaroslav	
Hřebík,	Ing.	Lubomír	Cypra,	Dana	Cimbůrková
-	 Obecně	 závaznou	 vyhlášku	 č.1/2006,	 kterou	
se	mění	a	doplňuje	Obecně	závazná	vyhláška	č.	
2/2005	o	 	místním	poplatku	za	provoz	 systému	
shromažďování,	 sběru,	 přepravy,	 třídění,	 využí-
vání	a	odstraňování	komunálních	odpadů.	
-	 Směnu	pozemků	v	průmyslové	zóně,	kat.	úze-
mí	Nová	Včelnice:	které	jsou	ve	vlastnictví	Města	
Nová	Včelnice	za	pozemek,	který	je	ve		vlastnictví		
manželů	 Jany	 a	 Miloslava	 Holoubkových	 a	 ve	
vlastnictví	a.s.	Tebo	Nová	Včelnice.
-	 Výkup		pozemků	od	vlastníků	v	průmyslové	
zóně	v	Nové	Včelnici,	kat.	území	Nová	Včelnice,	
za	dohodnutou	cenu	40,-	Kč	za	1	m2.	
-	 Výkup	pozemků	vše	v	kat.	území	Nová	Včel-
nice	od	vlastníků	zapsaných	na	LV	č.	996:	Eliška	
Zíková,	Lovětín	a	Helena	Bednářová,	Nová	Včel-
nice,	za	dohodnutou	cenu	20,-	Kč/m2.
-	 Plán	 zimní	 údržby	 místních	 komunikací	
ve	 vlastnictví	 Města	 Nová	 	 Včelnice	 pro	 rok	
2006/2007	s	navrženou	změnou.
 Zastupitelstvo města  u k l á d á : 
Starostovi	města:
-	 Zajistit	vypracování	čistopisu	územního	plánu.
-	 Zajistit	uložení	a	evidenci	schváleného		územ-
ního	plánu	v	souladu	s	§	19	vyhlášky	č.	135/2001	
Sb.,	ve	znění	vyhlášky	č.	570/2002	Sb.

Informace z jednání zastupitelstva města
-	 Zajistit	 vyhlášení	 závazných	 částí	 územního	
plánu	obecně	závaznou	vyhláškou.
-	 Po	 vypracování	 čistopisu	 a	 jeho	 opatření	
schvalovací	 doložkou	 předat	 schválený	 Územní	
plán	 města	 Nová	 Včelnice	 Stavebnímu	 úřadu	
Nová	 Včelnice,	 Městskému	 úřadu	 Jindřichův	
Hradec,	odboru	výstavby	a	územního	plánování,	
jako	úřadu	s	rozšířenou	působností	a	Krajskému	
úřadu	Jihočeského	kraje	v	Českých	Budějovicích,	
odboru	územního	plánování,	stavebního	řádu	a	
investic	(	§	19,	odst.	(2)	vyhlášky	č.	135/2001	Sb.,	
ve	znění	vyhlášky	č.	570/2002	Sb.).
-	 Zaslat	 registrační	 list	 územního	 plánu	 Kraj-
skému	úřadu	Jihočeského	kraje	v	Českých	Budě-
jovicích,	odboru	regionálního	rozvoje,	územního	
a	stavebního	řízení	a	investic	a	Ústavu	územního	
rozvoje	v	Brně.
-	 Zaslat	 obecně	 závaznou	 vyhlášku	 a	 schéma	
hlavního	 výkresu	 územního	 plánu	 dotčeným	
orgánům	státní	správy.
-	 Oznámit	 nadřízenému	 orgánu	 územního	
plánování	 –	 Krajskému	 úřadu	 Jihočeského	 kra-
je	 v	 Českých	 Budějovicích,	 odboru	 územního	
plánování,	 stavebního	 řádu	 a	 investic,	 vydání	 a	
nabytí	účinnosti	obecně	závazné	vyhlášky	města	
o	závazné	části	územního	plánu.
-	 Vlastníkům	pozemků	a	staveb,	kteří	uplatnili	
námitky,	sdělit	do	30	dnů,	že	jejich	námitkám	bylo	
vyhověno	nebo	důvody,	pro	které	námitkám	vyho-
věno	nebylo	(	viz	část	B1	vyhodnocení	projednání	
návrhu).	
 Zastupitelstvo města  s o u h l a s í :
S	pořízením	změny	č.	1	územního	plánu	města	
Nová	Včelnice.	Změna	se	týká	nového		 funkční-
ho	využití	č.	parc.	p.p.k.	215/1	v	k.ú.	Nová	Včelnice	
z	orné	půdy	na	plochu	s	občanskou	vybaveností,	
služby.	Náklady	na	pořízení	změny	ponese	dle	§	19	
zák.	č.	50	o	územním	plánování	a	stavebním	řádu	
žadatel	 pan	 Rudolf	 Biernat,	 jelikož	 její	 pořízení	
bylo	vyvoláno	jeho	výhradní	potřebou.
	 Zastupitelstvo města   r u š í :
Platnost	 	 Územního	 plánu	 	 sídelního	 útvaru	
Nová	Včelnice,	schváleného	v	roce	1989,	včetně	
jeho	změn.
 Zastupitelstvo města   o d v o l á v á :
Z	 dozorčí	 rady	 ETKO,	 s.r.o.	 Ing.	 Kratochvíla	 a	
Ladislava	Švarce.
 Zastupitelstvo města   j m e n u j e :
Zástupce	města	do	sdružení:
-	 Vodospol:	ponechat	starostu	Jaroslava	Hřebíka	
-	 Rada	školy:	ponechat	beze	změny	-	Ing.	Šíma	
Pavel,	Mgr.	Maříková	Jana
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-	 Teplospol:	ponechat	starostu	Jaroslava	Hřebíka
-	 Dozorčí	 rada	 ETKO	 s.r.o.:	 David	 Holoubek,	
Věra	Davidová
-	 Oddávající,	 vítání	 občánků	 apod.:	 Jaroslav	
Hřebík,	Ing.	Pavel		Šíma,	Mgr.	Jana	Maříková
 Zastupitelstvo  b e r e   n a   v ě d o m í :
-	 Zprávu	o	projednání	návrhu	Územního	plánu	
města	Nová	Včelnice	(příloha	č.2).
-	 Stanovisko	Krajského	úřadu	Jihočeského	kraje	
v	 Českých	 Budějovicích	 ,	 odboru	 	 územního	
plánování,	stavebního	řádu	a	investic,	jako	nad-
řízeného	orgánu	územního	plánování,	k	návrhu	
Územního	plánu	města	Nová	Včelnice.	
-	 Zřízení	 poradního	 sboru	 starosty	 –	 všichni	
členové	zastupitelstva.
-	 Provedení	změny	v	komisi	pro	projednávání	
přestupků	/KPP/:	předsedkyně	-	JUDr.	Poslušná	
Jiřina,	členové	-	Dana	Cimbůrková,	Jana	Štěpáno-
vá,	za	Ervína	Matějku	a	Josefa	Míchala	-	Ing.	Karel	
Dvořák	a	Pavel	Poslušný.
-	 Ponechat	 povodňovou	 komisi	 ve	 složení	 :	
J.Hřebík,	J.	Míchalová,	Jiří	Křehla.
-	 Ponechat	 ve	 stejném	 složení	 redakční	 radu	
Novovčelnického	 zpravodaje	 ve	 složení:	 Marie	
Davidová	 –	 šéfredaktorka,	 členové	 -	 Jaroslav	
Hřebík,	Pavlína	Nebeská
-	 Zřízení	komise	pro	občanské	záležitosti:	před-
seda	–	Dušan	Cigáník,	členové	–	Škvorová	Hana,	
Marešová	 Jaroslava,	Knězů	Stanislava,	 Jelínková	
Marie,	Kostková	Růžena,	Kořínková	Marcela,	Hřebík	
Jaroslav	

-	 Zřízení	kulturní	komise:	
předsedkyně	 –	 Mgr.	 Jana	
Maříková,	členové	–	Davi-
dová	Marie,	Brus	Zdeněk,	
Růžička	 František,	 Štangl	
Pavel	
-	 Zřízení	 komise	 pro	 mládež	 a	 tělovýchovu:	
předseda	–	Ing.	Lubomír	Cypra
-	 Zřízení	 komise	 pro	 pořádek	 a	 bezpečnost:	
předseda	–	Ing.	Karel	Dvořák,	členové	–	Hřebík	
Jaroslav,	Poslušný	Pavel
-	 Zřízení	 rozvojové	 komise:	 předsedkyně	
–	Davidová	Věra
-	 Zřízení	 dílčích	 inventarizačních	 komisí	 pro	
inventarizace	2006:	
-	 Městský	 úřad	 –	 Davidová	 Věra,	 Míchalová	
Jaroslava,	Cimbůrková	Dana
-	 Knihovna	–	Poslušný	Pavel,	Biernatová	Lenka,	
Davidová	Marie
-	 SDH	–	Holoubek	David,	Cimbůrková	Dana,		
Anděra	Pavel
-	 Sportoviště	–		Mgr.	Maříková	Jana,	Štěpánová	
Jana,	Pudil	Jan

ODPADY v roce 2007
Upozorňujeme	 občany,	 že	 firma	 TESCO	
J.	Hradec	 bude	 vyvážet	 sběrné	 nádoby	 opat-
řené	známkou	z	roku	2006	až	do	31.	 3.	2007.	
Po	tomto	datu	budou	vyváženy		pouze	nádoby	
opatřené		novou	známkou	to	je	rok	2007.

	 Zastupitelstvo	města	Nová	Včelnice	vydalo	
dne	29.11.2006	podle	ust.	§	14,	odst.	2	záko-
na	č.	565/1990	Sb.,o	místních	poplatcích,	v	
platném	znění	a	v	souladu	s	ust.	§	10,	písm.
d)	a	§	84,	odst.	2,	písm.	h)	zákona	č.	128/2000	
Sb.,	o	obcích,	v	platném	znění,	tuto	obecně	
závaznou	vyhlášku	:	

Čl. 1 
	 Obecně	 závazná	 vyhláška	 Města	 Nová	
Včelnice	 č.	 2/2005	 o	 místním	 poplatku	 za	
provoz	 systému	 shromažďování,	 sběru,	
přepravy,	třídění,	využívání	a	odstraňování	
komunálních	 odpadů	 se	 mění	 a	 doplňuje	
takto:

Čl. 3 
	 Sazba poplatku, odst. 1 zní:

„	 (1)	 Sazba	 poplatku	 pro	 fyzickou	 osobu	
podle	 Čl.2	 písm.	 a)	 a	 b)	 této	 vyhlášky	 činí	
500,- Kč	
	 Sazba poplatku je tvořena: 
	 a)	z	částky	250,-	Kč	za	kalendářní	rok	a	
	 b)	z	částky	250,-Kč	za	kalendářní	rok.	
Tato	 částka	 je	 stanovena	 podle	 skutečných	
nákladů	 obce	 předchozího	 roku	 na	 sběr	 a	
svoz	 netříděného	 komunálního	 odpadu.	
Skutečné	náklady	obce	na	sběr	a	svoz	netří-
děného	 komunálního	 odpadu	 předchozího	
roku	činily	1	225	971,-Kč	a	byly	rozúčtovány	
takto:	1	225	971,-Kč	:	2476	(	počet	poplatní-
ků)	=	495,-Kč.	„

Čl.2
	 Tato obecně závazná vyhláška nabývá 
účinnosti dne 1.1.2007	

Obecně závazná vyhláška Města Nová Včelnice  č. 1/2006,
kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška č. 2/2005
o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.
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Před nedávnem byl naším
zájmem Zdeněk Brus, který
hraje hokej v J. Hradci a také
tamchodíidoškoly.Dnesseopět

Aktivní děti Nové Včelnice

vydámezahokejem,ale s tímrozdílem,žekluci
kterébudemezpovídat,zatímtentočasověnáročný
sportkloubíseškolouveVčelnici.Vyrazilyjsmena
návštěvukŠerglům.Vtétorodině,praktickyvšichni
kromě maminky hrají hokej.  Vyzpovídaly jsme
protonejenkluky(majídva),aleitatínka(stím
jevšakpovídánínajinéstránceavjinérubrice).
Takžezačnemesdětmi.
Kluci představíte se nám?
Jirka:	 Já	 se	 jmenuji	 Jirka,	 je	mi	10	 let	a	chodím	
do	páté	třídy.	
Honza:	 Já	 jsem	 Honza,	 mně	 je	 8	 let	 a	 chodím	
do	2.A.	
Proč hrajete zrovna hokej?
Honza:	Protože	mě	baví,	je	to	hezkej	sport.
Jirka:	Protože	je	to	hra	s	pukem,	protože	mi	nešel	
tak	dobře	fotbal.

jsme	začali	trénovat,	a	pak	teprve	jsme	mohli	začít	
hrát	samotný	hokej.
Jak často trénujete?
Honza:	Já	trénuji	4x	týdně.	Tři	dny	máme	trénink	
odpoledne	a	v	úterý	jezdíme	na	trénink	ráno.
Jirka:	 My	 máme	 trénink	 5x	 týdně.	 A	 vždycky	 k	
tomu	máme	ještě	zápas	o	víkendu.
Když trénujete ráno, v kolik vstáváte?
Oba: Asi	 tak	 ve	 čtvrt	 na	 šest.	 Někdo	 nás	 musí	
odvézt	do	Hradce	na	trénink	a	pak	zase	přivézt	
zpátky,	 abychom	 stihli	 školu.	 Někdy	 nás	 vozí	
mamka	a	někdy	taťka.	Když	nemůže	ani	jeden	z	
nich,	tak	je	to	potom	na	dědovi.
Skloubit hokej se školou je asi těžké, že?
Oba:Zatím	to	nějak	stíháme,	i	když	v	úterý	právě	
kvůli	 rannímu	 tréninku	 přicházíme	 na	 hodinu	
občas	pozdě.	Je	těžké	to	časově	zvládnout.	Uvidí-
me,	jak	se	nám	to	bude	dařit	zvládat	do	budoucna.	
Neradi	bychom	přecházeli	na	školu	do	J.	Hradce,	
protože	ve	Včelnici	jsme	spokojení.	Učení	nám	jde	
taky	celkem	dobře.
Jirka:	Já	bych	možná	šel	do	Hradce	kvůli	kamará-
dům	z	hokeje,	ale	pořád	si	nejsem	jistý	jestli	bych	
tam	chtěl	doopravdy.
Honza:	Mě	by	se	do	Hradce	moc	nechtělo.
Máte už nějaký hokejový vzor?
Honza:	Pro	mě	je	vzor	Jan	Marek,	ten	hrál	extraligu	
za	Spartu	a	teď	hraje	v	Rusku.
Jirka:	Asi	Jirka	Šlégr	nebo	Tomáš	Kaberle.
Na jakém postu vlastně hrajete?
Jirka:	Hraju	obránce.	Nejdřív	jsem	tam	hrát	moc	
nechtěl,	ale	teď	mě	to	tam	docela	bere.
Honza:	 Jsem	 v	 útoku.	 I	 když	 chodím	 teprve	 do	
druhé	 třídy,	 tak	 už	 hraju	 se	 čtvrťákama	 a	 moc	
mě	to	baví.
Jakou hrajete soutěž?
Krajský	přebor	přípravek	4.	a	5.	tříd.
Co trenéři?
Oba:Nejvíc	nás	 trénuje	pan	Jiří	Cmunt,	 je	moc	
hodnej.	 Pak	 ještě	 Daniel	 Filip,	 ten	 je	 taky	 fajn,	
ale	občas	na	nás	 i	zařve	když	 je	 to	 třeba.	Asi	 to	
tak	má	být.
Jakého úspěchu si nejvíce považujete?
Jirka:	Zlaté	medaile	ve	Francii.	Byli	jsme	v	dubnu	
asi	na	čtyři	dny	na	turnaji	v	Paříži	a	celý	jsme	ho	
vyhráli.	Celkem	tam	byly	4	mužstva,	pamatuji	si	
jenom	ten	francouzský	Les	Chiefs.
Honza:	Zlaté	medaile	ve	Strakonicích	a	stříbra	v	
Benátkách,	tam	byl	se	mnou	i	brácha.
Máte nějaké jiné zájmy, kromě hokeje?
Honza:	Chodili	 jsme	na	 skauta,	ale	 teď	už	 se	 to	

Takže jste nejdříve začínali s fotbalem?
Oba:No,	ale	tam	nás	to	moc	nebavilo,	protože	se		
musí	hodně	běhat	a	to	nám	moc	nešlo.	Pak	jsme	
zkusili	hrát	hokejbal,	ale	potom	nás	taťka	přivedl	
k	hokeji	a	u	toho	jsme	už	zůstali.
Kolik vám bylo let?
Honza:	Já	jsem	byl	ještě	ve	školce.
Jirka:	Já	jsem	chodil	asi	do	první	třídy.
Oba:	Nejdříve	jsme	se	jen	učili	bruslit,	postupně	



Zeživotam
ěsta

5Novovčelnickýzpravodaj/

nedá	stihnout.	Jinak	když	jsme	doma,	tak	nejradši	
střílíme	s	hokejkama,	dáváme	si	„trenérské“	rady	
a	různě	se	hecujeme	a	popichujeme.	Taky	hrozně	
rádi	hrajeme	fotbal	v	obýváku.
Jirka:	Baví	nás	i	plavání,	ale	na	to	už	taky	není	moc	
času.	Dřív	jsme	občas	jezdili	do	bazénu.
Hádáte se?
Honza:	No	někdy.	I	se	třeba	pereme,	tak	normálně	
asi	jako	všude.
A co kamarádi?
Honza:	 Můj	 nejlepší	 kamarád	 je	 Mirda	 Hornát	
a	David	Jaroš.	David	 je	náš	bratranec.	Pak	taky	
hodně	kamarádím	s	Michalem	Neugebauerem.
Jirka:	Já	tady	nejvíc	kamarádím	s	Vojtou	Horná-
tem	a	v	Hradci	s	klukama	z	hokeje.	Nejlepší	je	asi	
Luboš	Michal	a	Honza	Houška.
Jak se k hokeji staví maminka?
Oba:No,	teď	už	docela	dobře,	ale	ze	začátku	se	
jí	 moc	 nelíbilo,	 že	 budeme	 hrát.	 Hlavně	 měla	
výhrady	ke	vstávání	a	už	vůbec	se	jí	nelíbí	tvrdé	
hokejové	zákroky.
Kam byste to v hokeji chtěli dotáhnout?
Honza:	Nejlepší	by	bylo	až	do	NHL,	ale	určitě	by	
mi	stačilo	kdybych	mohl	hrát	ligu.
Jirka:	Já	bych	chtěl	hrát	extraligu.
Přejmeklukům,aťsejimjejichsnyvyplní.

Nebeská,Davidová

nají	příchod	Tří	mudrců	do	Betléma	už	25.	pro-
since	(tedy	na	svátek	Narození	Páně).
Svátek	Tří	králů	byl	i	posledním	dnem	ve	vánoč-
ním	období,	kdy	se	koledníci	vydávali	na	koledu.	
Tříkrálová	koleda	patří	mezi	nejznámější,	vždyť	
kdo	 by	 neznal:	 „My	 Tři	 králové	 jdeme	 k	 Vám,	
štěstí	 zdraví	 vinšujem	 Vám...“.	 Vánoční	 období	
nazývané	 také	 jako	 vánoční	 okruh	 se	 uzavřelo	
hned	první	následující	neděli	po	svátku	Tří	králů.	
Oslava	narození	Ježíše	Krista	skončila	a	následova-
lo	liturgické	mezidobí,	které	mělo	připravit	věřící	
na	největší	křesťanský	svátek	-	Velikonoce.
Pro	 pravoslavné	 věřící	 však	 Vánoce	 6.lednem	
teprve	začínají.	Ve	východní	liturgii	na	tento	den	
připadá	jeden	z	nejdůležitějších	svátků	pravoslav-
né	církve	-	svátek	Zjevení	Páně	(původní	svátek	
Ježíšova	zjevení	se	světu).
Dary Tří Králů
Zlato,	kadidlo	a	myrha,	to	byly	dary,	které	malé-
mu	Ježíškovi	přinesli	 sv.	Tři	králové.	Co	přesně	
tyto	 dary	 představovaly	 se	 můžeme	 dnes	 jen	
domnívat.	Jisté	ale	je,	že	všechny	tyto	dary	byly	v	
tehdejší	době	nejen	velmi	drahé,	ale	i	cenné	pro	
svou	léčivou	sílu.
Zlato	je	a	samozřejmě	i	vždy	bylo	nejušlechtilejším	
kovem	a	symbolem	bohatství.
Kadidlo	bylo	díky	své	vůni,	navozující	slavnostní	
atmosféru,	v	mnoha	náboženstvích	velmi	vyhle-
dávané.	Šlo	o	směs	vonných	dřevin	a	pryskyřic,	
myrhy,	 semínek,	 kořenů	 a	 usušených	 květů.	
Kadidlo	se	pálilo	na	rozžhaveném	dřevěném	uhlí	
v	kadidelnicích,	čímž	se	uvolňoval	vonný	dým.
Prodávalo	 se	 v	 podobě	 malých,	 místy	 průhled-
ných,	kulovitých	kousků	barvy	světle	žluté	nebo	
bledě	červené,	na	povrchu	voskově	lesklých.	Kadi-
dlo	se	mimo	vykuřování	v	chrámech	používalo	
odedávna	k	výrobě	mastí	a	léků.
Myrha	 byla	 hmota-šťáva,	 vytékající	 ze	 stejno-
jmenného	keře,	která	na	vzduchu	ztuhla	ve	žluté,	
červené	 či	 hnědé	 průhledné	 kousky	 o	 velikosti	
ořechu,	 za	 kterou	 se	 platilo	 zlatem.	 Proto	 si	 ji	
mohli	dovolit	jen	největší	boháči.	Jinak	se	použí-
vala	při	vykuřování	v	chrámech	nebo	při	různých	
slavnostech.	Už	staří	Egypťané	balzamovali	mrtvé	
rozpuštěnou	myrhou.	Římané	zas	myrhu	přidávali	
k	vínu,	aby	nasálo	libou	vůni	a	také	si	ji	vtírali	do	
vlasů.		Podobně	jako	kadidlo,	patřila	i	myrha	mezi	
vonné	látky	s	léčebnou	schopností.

Výzva
Máte kolem sebe šikovné děti,  

které jsou neustále aktivní  
nebo něčím výjimečné?  
Dejte nám o nich vědět. 

Památka příchodu 
sv.Tří králů
Západní	křesťanství	slaví	památku	
sv.	Tří	králů	dne	6.	 ledna.	Oproti	
tomu	východní	církve	si	připomí-
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Fotoreportáž
Ze	slavnostního	křtu	publikace	„Pověsti	Kamenicka	a	Novovčelnicka“.
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nejlepší	knížku.	Z	odevzdaných	anketních	lístků	
budou	vylosováni	výherci	knížek.	Nejoblíbenější	
knihy	budou	opět	vyhlášeny	na	jaře	v	Památníku	
národního	písemnictví	v	Praze	a	my	se	ho	s	někte-
rými	dětmi	opět	zúčastníme.						MarieDavidová

Mikulášská besídka
Knihovna	 opět	 po	 roce	 ožila	 nejen	 dětmi,	 ale	
přišel	Mikuláš.	Z	pekla	nás	navštívil	čert	a	z	nebe	
sestoupil	anděl.	Nejmenší	děti	obdaroval	Mikuláš	
balíčky,	větší	děti	si	své	odměny	musely	zasloužit	
za	plnění	různých	úkolů.

Městská knihovna Nová Včelnice
zve všechny na

turnaj ve společenské hře
„Člověče, nezlob se“

Kdy? Středa 10. ledna 2007
Od 13.30 do 16.30

Kde? Městská knihovna  
Nová Včelnice

Věk hráčů neomezen.

Městská knihovna  
Nová Včelnice
zve všechny na

Sraz sněhuláků

Kdy? V sobotu 20. ledna 2007
od 13.30 

Kde? zahrada u Městské knihovny
Vezměte si s sebou  

náhradní rukavice, lopatky, 
 mrkev, uhlí, „čepici“ pro sněhuláka 

 a hrneček na čaj.
V případě nedostatku sněhu bude 

vyhlášen náhradní termín.

Kamarádka knihovna
Jak	 jste	 se	 již	dozvěděli	dříve,	 jedná	se	o	 soutěž	
o	nejlepší	dětské	oddělení	knihovny.	Mimo	jiné	
záleží	 také	 na	 vysvědčeních,	 které	 napíší	 naší		
knihovně	 děti	 do	 15-ti	 let,	 a	 kteří	 jí	 	 osobně	
navštíví.
Naše	knihovna	dostala	270	vysvědčení,	která	již	
nyní	putují	k	odborné	komisi.	Necháme	se	pře-
kvapit,	jestli	uspějeme.

ZavysvědčeníděkujeMarieDavidová

SUK 2006
Přijďte	dát	hlas	knížce	vydané	v	roce	
2006,	která	se	Vám	nejvíc	líbila.	Národ-
ní	pedagogická	knihovna	Komenského	
v	Praze	opět	vyhlásila	anketu	SUK	o	

Mnohé	 děti	 stačily	 napsat	 Ježíškovi	 svůj	 vzkaz	
s	 přáním,	 poslepovaly	 vánoční	 papírový	 řetěz,	
vymalovaly	čertíka	nebo	čertici,	skládaly	puzzle.	
Kdo	chtěl,	mohl	skákat	přes	švihadlo	nebo	míčkem	
shazovat	kuželky.	Na	konci	každý	dostal	píšťalku	a	
balónek	a		na	rozloučenou	si	ještě	vylosoval	něk-
terou	z	cen,	které	by	nebyly	bez	našich	sponzorů	
–	hlavního	sponzora	–	ČSOB,	pobočky	Jindřichův	
Hradec,	dále	Allianz	Ing.	Pavel	Šíma	Nová	Včelni-
ce,	Města	Nová	Včelnice,	obchodů	pana	Cigánika	
a	paní	Kořínkové,	Ovoce	a	zeleniny	pana	Bartoně	
v		Nové	Včelnici	a	HEI	–	sportu	Nová	Včelnice.	
Všem,	kteří	sponzorovali	našim	dětem	Mikulášské	
odpoledne	patří	dík.
A	nyní	se	již	knihovna	připravuje	na	Sraz	sněhuláků	
(snad	napadne	sníh	a	bude	z	čeho	stavět),	který	bude	
20.	ledna	2007.	Těšíte	se	také?							MarieDavidová
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3.	prosince	se	na	naší	škole	uskutečnila	soutěž	první	
pomoci.	Zúčastnilo	se	jí	11	družstev	z	celé	školy.	
V	kategorii	mladších	žáků	zvítězilo	družstvo		5.B	
(Kořínková	,	Seilerová	,	Svobodová,	Zemanová),	na	
druhém	místě	družstvo		5.A	(Bednářová,	Biernato-
vá,	Burian,	Rybák)	a	na	třetím	místě	družstvo		4.	A	
(Davidová,	Hadravová,	Opelková,	Vaňková).
V	 kategorii	 starších	 žáků	 zvítězilo	 družstvo	
8.	 A	 (	 Brožková,	 Drbohlavová,	 Senderáková,	
Tůmová),	druhé	místo	obsadilo	družstvo	9.	B	
(Hřebík,	Kopřiva,	Musilová,	Štangl)	a	na	tře-
tím	místě	 skončilo	družstvo	7.	A	 (Anděrová,	
Harantová,	Jánová,	Kalkusová).

Všemsoutěžícímgratulujeme.
Organizátořisoutěže

Školní družina
Předvánoční	 čas	 zpestřili	 dětem	 školní	 družiny	
herci	 divadelní	 společnosti	 Okýnko	 z	 Českých	
Budějovic.	 Pohádku	 O	 zlobivém	 andělíčkovi	
Toníčkovi	shlédlo	přes	100	dětí.

Oznámení
Ředitelství	ZŠ	a	MŠ	Nová	Včelnice	ozna-
muje,	že	zápis	budoucích	prvňáčků	na	šk.	
rok	2007/08	se	koná	ve		středu	31.	ledna	
2007	od	13	do	16	hodin	v	budově	ZŠ.

Dne	 28.11.2006	 o	 pracovních	
činnostech	 se	 děvčata	 devátých	
tříd	 dala	 do	 vyrábění	 adventních	
věnců.	 Obvykle	 tato	 výroba	 pro-

Adventní věnce

bíhala	 pouze	 s	 paní	 učitelkou,	 ovšem	 tento	 rok	
nám	přijela	na	pomoc	paní	Lapková,	květinářka	
z	Jindřichova	Hradce.	Ukázala	nám	nové	metody	
vázání	věnců	a	pomohla	nám	je	ozdobit.	Také	si	
každá	z	nás	mohla	zakoupit	dekoraci	na	věnec,	
kterou	nám	paní	Lapková	přivezla	s	sebou.	Bylo	to	
velmi	zajímavé	a	hezké	odpoledne.	Paní	Lapkové	
tímto	děkujeme	za	pomoc.

EvaProcházkováaNikolaSvobodová(9.A)

Zdravotnický kroužek

První	týden	v	prosinci	proběhlo	školní	kolo	děje-
pisné	 olympiády.	 Zúčastnili	 se	 žáci	 9.	 ročníku.	
Tématem	bylo	„Zločin	a	trest	v	českých	dějinách	
od	sv.	Václava	po	Miladu	Horákovou“.	Na	1.	místě	
se	umístila	Karin	Hambalíková,	na	2.	místě	Filip	
Kopřiva	a	na	3.	místě	Daniela	Slipková.	Bohužel	ani	
jedna	z	dívek	nebude	moct	reprezentovat	naši	školu	
v	okresním	kole	v	Jindřichově	Hradci,	protože	7.	2.	
2007,	termín	okresního	kola,	se	zúčastní	lyžařského	
výcviku.	Doufejme	že	náhradníci	Filip	Kopřiva	a	
Jan	Kaška	budou	školu	také	dobře	reprezentovat.	

	DanielaŠímová

Dějepisná olympiáda

Zmikulášskébesídkyveškolce.

Předvánoční čas v naší škole
Poslední	 školní	 dny	 tohoto	 roku	 žáci	 1.stupně	
prožili	trochu	jinak	než	obvykle.
Ve	 středu	20.12.	 si	nenesli	do	 školy	učebnice	a	
sešity,	ale	měli	pouze	pastelky,	fixy,	nůžky	a	další	
drobné	věci,	 aby	mohli	vytvářet	práce	 s	vánoč-
ními	motivy.	Zazpívali	 si	koledy,	povyprávěli	o	
Vánocích.	 Dozvěděli	 se,	 jak	 lidé	 slavili	 Vánoce	
dříve,	 jaké	dodržovali	zvyky,	a	které	z	nich	nám	
vydržely	dodnes.	
Ve	čtvrtek	se	pak	děti	 sešly	na	společné	besídce	
u	vánočního	stromečku	na	hale,	kde	si	zazpívaly	
koledy,	zahrály	na	hudební	nástroje	a	předvedly	
se	kratičkým	vystoupením.	Čtvrteční	dopoledne	
zakončila	 malá	 diskotéka.	 V	 pátek	 mohli	 žáci	
obdivovat	dravé	ptáky.	Jejich	majitel	a	cvičitel	o	nich	
dokázal	zajímavě	vyprávět.	Vše	bylo	zpečetěno	ukáz-
kami,	co	vše	jsou	schopni	se	naučit.		Co	myslíte,	líbila	
se	dětem	taková	škola?	V	příštím	čísle	se	můžete	těšit	
na	malou	fotoreportáž.																							JitkaSedláková

Návštěva na záchrance
17.	 listopadu	 2006	 jsme	 se	 byli	 podívat	 na	
Záchranné	službě	v	Jindřichově	Hradci.	Provedla	
nás	vrchní	sestra	a	pan	doktor,	který	měl	ten	den	
službu.	Ukázali	nám	dispečink	a	vybavení	sanit-
ního	vozu.	Pan	doktor	byl	moc	hodný,	vše	nám	
názorně	předvedl	a	pak	nás	i	vyzkoušel.	Bylo	to	
velmi	poučné,	moc	se	nám	tam	líbilo.	

MockrátděkujemeMarkétaBurianová(7.A)
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„H“ jako hokej
Vminulémčíslezpravodajejsmesedozvěděli,že
hokej ve Včelnici žije, proto se v abecedě sportu
vracíme o krok zpět a představujeme „H“ jako
hokej(minulebylo„H“jakohokejbal).Jakfunguje
veVčelnicihokejovýklubnámsděliliKarelŠergla
TomášHekrle.
Jakou soutěž hrajete?
Hrajeme	za	HC	Nová	Včelnice	Jindřichohradec-
kou	městskou	ligu	(bývalá	podniková).	V	soutěži	
je	přihlášeno	celkem	10	mužstev	nejen	z	okresu	
a	nevedeme	si	nejhůř.	Je	to	asi	tak	půl	na	půl.	Teď	
jsme	odehráli	čtyři	zápasy,	dvakrát	to	byla	výhra	
a	dvakrát	prohra.	No,	ale	v	loni	to	nebylo	nic	moc,	
byli	jsme	až	ve	druhé	polovině	tabulky.

Kde trénujete a jak často hrajete?
My	vlastně	ani	netrénujeme,	my	rovnou	hrajeme.	
Ve	Včelnici	už	to	bohužel	ani	nejde	a	na	trénování	
není	čas	ani	finance.	Je	to	prostě	o	tom,	kdy	si	kdo	
ten	 čas	 udělá.	 	 Jinak	 hrajeme	 asi	 tak	 třikrát	 do	
měsíce	ligový	zápas	a	pak	nějaký	ten	přátelák.
Na kolik vás vyjde sezóna a jak sháníte finance?
Za	pronájem	ledových	ploch	na	mistrovská	utká-
ní	je	to	kolem	třiceti	tisíc.	Ještě	se	k	tomu	musí	
připočítat	přáteláky,	cesty,	výstroj,	dresy	a	ostatní	
nemalé	výdaje,	které	jdou	také	z	vlastních	kapes.		
Dostávali	jsme	každý	rok	částečný	příspěvek	od	
města,	který	 jsme	si	však	brigádně	odpracovali.	
Doufáme,	že	nové	zastupitelstvo,	které	ve	svých	
programech	slibovalo	podporu	sportu,	nám	opět	
vyjde	vstříc,	a	že	se	pro	nás	nějaká	ta	koruna	na-
jde.	Se	sponzory	je	to	také	na	štíru,	ale	občas	se	
nějaký	najde,	který	nám	zaplatí	třeba	půlku	ledu.	
Asi	 je	 moc	 sportovních	 klubů	 a	 každý	 by	 chtěl	
nějaký	 ten	 příspěvek.	 A	 tu	 naší	 ,,pralesní	 ligu“	
nám	prostě	sponzorovat	nikdo	nechce.	Hlavní	je,	
že	se	hokej	hraje,	že	se	hraje	za	Včelnici,	a	že	se	
tady	prostě	něco	děje.
Proč vlastně hrajete zrovna hokej?
Pro	zábavu,	pro	dobrý	pocit,	že	se	dá	dohromady	
dobrá	parta	kluků	a	taky	dostaneme	žízeň	a	jdeme	
tmelit	kolektiv.	Když	dáme	gól	máme	radost.	A	
hlavně	něco	děláme.	Je	to	určitě	lepší	než	nedělat	
nic.
Stímsenedánežsouhlasit.Děkujemezarozhovor.
Nebeská,Davidová

Kolik máte hráčů?
Je	nás	dohromady	asi	17.	Počet	 se	 různě	mění,	
protože	 kluci	 jezdí	 hodně	 pryč	 za	 prací,	 takže	
pravidelně	nás	pak	chodí	asi	12.	Hráči	odcházejí	
i	přicházejí,	ale	vesměs	jsou	to	všechno	včelničá-
ci.	Nejstarší	je	Luba	Němec	a	nejmladší	„mladej	
šroub“	(Vlasta	Mileret	ml.	pozn.	redakce).	Chytá	
za	nás	Tomáš	Míchal.
Jak dlouho HC ve Včelnici funguje?
Dlouho.	 Ve	 Včelnici	 měl	 hokej	 vždycky	 velkou	
tradici.	Jenže	pak	byla	činnost	na	nějakou	dobu	
přerušena	a	základna	se	musela	znovu	vytvářet.	
Asi	 dvě	 sezóny	 jsme	 hráli	 v	 Pelhřimově	 tamní	
Městskou	 ligu,	ale	 teď	opět	hrajeme	v	J.Hradci.	
Největší	zásluhu	na	této	obnovené	činnosti	mají	
kluci,	kteří	s	námi	teď	už	vlastně	nehrají,	což	nás	
mrzí.	 Všechny	 je	 asi	 nedokážeme	 vyjmenovat.	
Patří	 mezi	 ně	 například	 Standa	 Kouba,	 Jarda	
Brožek,	Míra	Váňa,	ale	také	Jaroslav	Brus,	který	

nás	 několik	 let	 celkem	 úspěšně	
trénoval.	 Jedním	 z	 největších	
vytrvalců	 je	 Luba	 Němec,	 který	
stále	ještě	hraje.
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Sportovní výsledkový servis
FOTBAL
neděle	 3.12.2006	 turnaj	 minižáků	
v	Kunžaku

hráli:	 Blažek	 O.,	 Jaroš	 D.,	 Brus	 D.,	 Hornát	 V.,	
Hornát	M.,	Parobek	L.,	Didek	Z.
NV – Lomnice 1:1	(Blažek)
NV – Kunžak „B“ 1:0	(Blažek)
NV – Popelín 0:0
NV – Strmilov 3:0	(Blažek,	Jaroš)
NV – Bystřice 2:1	(Blažek,	Jaroš)
NV – Kunžak „A“ 1:2	(Blažek)
NV – Břilice 2:1	(Blažek,	Brus)

Konečné pořadí:
1.	 Břilice
2. Nová Včelnice
3.	 Kunžak	„A“
4.	 Lomnice
5.	 Strmilov
6.	 Kunžak	„B“
7.	 Nová	Bystřice
8.	 Popelín

FUTSAL
1.	 kolo	25.11.2006	
Plastica NV – Sedelská Hospoda 4:2
2.	 kolo	2.12.2006	
Plastica NV – Skvadra Azura 3:0
(Vajda	R.	2,	Blažek)
Kamenice – Plastica NV 1:3
(Vajda	R.	2,	Blažek)
3.	 kolo	9.12.2006	
Plastica NV – Příbraz 7:3
(Císař	2,	Vajda	R.	2,	Berounský,	Cypra	L.,	Svoboda)
Kasalova pila – Plastica NV 2:6	
(Svoboda	3,	Císař,	Hornát,	Blažek)
4.	 kolo	16.12.2006	
Studená – Plastica NV 3:2	
(Svoboda	2)
Plastica NV – FC Ticho 5:0	
(L.	Cypra	2.	Blažek,	Císař,	Opelka)

HOKEJ
23.11.06	- Nová Včelnice – Jitka  9 : 4 (2:3,4:1,3:0)
Branky:	Dvořák	4,	Novotný	2,	Homolka,	Klíma,	
Šilhart
První	 třetina	 proběhla	 ve	 vlažnějším	 tempu,	 a	
i	když	bylo	více	šancí	na	naší	straně,	stále	 jsme	
tahali	za	kratší	konec.	V	úvodu	druhé	části	se	nám	
podařilo	vyrovnat	a	několika	rychlými	góly	zasko-
čit	soupeře,	kterému	se	podařilo	už	jen	snížit.	Ve	

třetí	třetině	jsme	si	výsledek	pohlídali	a	dokázali	
i	přidat	další	branky.																										TomášHekrle

HOKEJBAL
25.11.	-		Ďáblové Praha – NV 1:2 
(Hembera	M.,	Schovanec)
26.11.	-	Kert Park Praha – NV 4:3 
(Hembera	M.,	Lukš,	Slanina)
3.12.	-	NV – Jestřábi Přelouč 3:4 
(Slanina	2,	Hembera	M.)

AEROBIK
Upozorňujeme	 na	 změnu	 cvičebních	 hodin.	 V	
pondělí	 cvičíme	 stále	 stejně	 od	 20.00	 do	 21.00	
hodin,	 ale	 ve	 čtvrtek	 se	 hodina	 posunuje,	 takže	
cvičíme	od	19.30	do	20.30	hodin.
Vítáni	jsou	všichni	příznivci	kondičního	cvičení.	
Přijďte	si	s	námi	odbourat	„vánoční	tuky“.

STOLNÍ TENIS
25.11.06	Týn	B	–	N.	Včelnice	A	4:9,	sety	25:31
26.11.06	Třeboň	C	–	N.	Včelnice	A	1:9,	sety	10:28
9.12.06	N.	Včelnice	A	–	Soběslav	B	9:8,	sety	32:29
10.12.06	N.	Včelnice	A	–	S.Ústí	B	9:5,	sety	28:20

KUŽELKY
3.	 kolo	Jiskra	Nová	Bystřice	B	–	TJ	N.	Včelnice	0:2
4.	 kolo	TJ	N.	Včelnice	–	TJ	Blatná	2:0	
5.	 kolo	Sokol	Nová	Ves	B	–	TJ	N.	Včelnice	2:0
6.	 kolo	Spartak	Trhové	Sviny	B	–	TJ	N.	Včelnice	0:2
7.	 kolo	TJ	N.	Včelnice	–	Loko	České	Velenice	C	2:0
8.	 kolo	Centropen	Dačice	C	–	TJ	N.	Včelnice	0:2
9.	 kolo	TJ	N.	Včelnice	–	Spartak	Soběslav	2:0

GYMNASTIKA
Pelhřimov 25.11.2006 
nejmladší žákyně
7.	místo	–	Anička	Šímová	26,900	bodů
mladší žákyně
8.	místo	–	Hrubcová	Aneta	21,600	bodů
9.	místo	–	Hrubcová	Nikola	20,730	bodů
starší žákyně
5.-6.	místo	–	Adéla	Plavcová	23,200	bodů
10.	místo	–	Berešová	Markéta	18,400	bodů

Poslední závody v letošním roce, kterých jsme se 
zúčastnili, proběhly dne 9.12.2006 v Sezimově Ústí.
nejmladší žákyně
3.	místo	–	Aneta	Hrubcová	21,500	bodů
10.	místo	–	Anička	Šímová	20,200	bodů
11.	místo	–	Nikola	Hrubcová	19,900	bodů
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mladší žákyně
7.	místo	–	Eliška	Pfaurová	21,500	bodů
starší žákyně
1.	místo	–	Adéla	Plavcová	22,930	bodů
6.	místo	–	Iveta	Rottová	20,950	bodů
7.	místo	–	Markéta	Berešová	19,430	bodů

Současně	s	děvčaty	probíhal	závod	chlapců	a	pro	
zpestření	proběhl	i	závod	dvojic.	Z	našich	závodnic	
byla	vylosována	do	dvojic	tři	děvčata.
7.	místo	–	Žaneta	Plavcová	a	Jan	Větrovský	59,000	
bodů
8.	místo	–	Eliška	Pfaurová	a	Tomáš	Matoušek	57,700	
bodů
12.	místo	–	Iveta	Rottová	a	Lukáš	Vančura	57,390	
bodů																	vedeníoddílusportovnígymnastiky

ATLETIKA
Atletika	už	dlouhá	léta	není	jen		„letním“	sportem.	
Závody	v	atletických	halách	se	těší	stále	větší	přízni		
závodníků		i	diváků.
Zimní halová sezóna  začíná již tradičně Vánoč-
ní halou žactva v Praze na Strahově.
Mladí	 adepti	 atletiky,	 kteří	 dovršili	 v	 daném	
roce	15	let	tak	mají	poslední	možnost		závodit	v	
žákovské	kategorii.
Přes	čtyři	stovky	děvčat	a	chlapců	z	celé	republiky	
se	také	letos	před	vánoci	rozloučilo	se	žákovskou	
kategorií.	Byly	k	vidění	tři	nové	žákovské	rekordy	
a	mnoho	dalších	vynikajících	výkonů.	Jihočeskou	
atletiku	vzorně	reprezentovali	závodníci	z	Českých	
Budějovic,	Milevska,	Bechyně,	Strakonic	a	Nové	
Včelnice.
Novovčelnická děvčata  se vůbec neztratila.
Klára	Matzkeová	si	ve	finále	A	na	60	m	překážek	
doběhla	pro	bronz	v	novém	osobním	rekordu	9,71	
sek.	,	štafeta	4	x	200	m		(	Juřičková	R.,	Matzkeová,	
Valešová,	 Krištanová)po	 dramatickém	 průběhu	
skončila	rovněž	třetí,	když	lepší	byla	pouze	děvčata		
z	TEPO	Kladno	a	USK	Praha.
Lucie	Krištanová		byla	čtvrtá	na	300	m		43,29	sek.	
(29	 startujících),	 Šárka	 Valešová	 šestá	 ve	 finale	
A	 na	 60	 m	 (	 8,33),	 šestá	 byla	 i	 Hana	 Juřičková	
ve	výšce.
V	první	polovině	početného	startovního	pole	byla	
i	další	děvčata,	Radka	Juřičková		7.	místo	(44,27),	
11.	místo	Monika	Brusová	45,84.	
V	běhu	na	800	m	startovalo	37	dívek		a	obě	naše	
závodnice	B.	Marešová	a	M.	Brusová	zůstaly	těsně	
za	osobními	rekordy.
Nejpočetněji	 obsazenou	 disciplinou	 byl	 běh	 na	
150	m	–	startovalo	43	závodnic.	L.Krištanová	v	
této	konkurenci	skončila	osmá	a	Šárka	Valešová	
dvanáctá.
Pro	dívky	to	byla	skutečně	pěkná	tečka	za		atletic-

kou	sezónou	2006.		ek

VYTRVALOSTNÍ BĚH
SEITL klub Ostrava – 5. ročník dvo-
jmarathon 42,195 m – Ostrava Poruba
25.11.2006	kat.	60	let	senioři	–	2.	místo	
Pavel	Pochobradský
26.11.2006	 kat.	 60	 let	 senioři	 –	 1.	 místo	 Pavel	
Pochobradský
Celkově	 dvojmarathon	 v	 čase	 7:31,37	 vyhrál	
Pavel	Pochobradský.	Svůj	52	marathon	běžel	opět	
s		číslem	60.	Nejvíce	marathonů	v	ČR,	celkem	403,	
uběhl	Jiří	Březina	z	SK	Přerov,	je	mu	67	let.

Mikulášský běh Kamenice nad Lipou dne 2.12.2006
kat. 30 let
2.	místo	Robin	Vohlídal
6.	místo	Pavel	Pechek
7.	místo	Petr	Sviták	
kat. 40 let
2.	místo	Vláďa	Pechek
kat. 60 let
1.	místo	Pavel	Pochobradský
2.	místo	Jan	Škrleta
nejmladší žákyně 7 – 9 let
2.	místo	Kateřina	Kršková
nejmladší žáci 7 – 9 let
6.	místo	Dominik	Tuček
9.	místo	David	Lukš
mladší žákyně
2.	místo	Simona	Miláčková
starší žákyně
3.	místo	Radka	Juřičková

VOLEJBAL
Tabulka	OP	mužů	ke	dni	19.	12.	2006	
1.	 Sokol	K.	Řečice
2.	 Slovan	J.	Hradec
3. TJ Nová Včelnice
4.	 FRUKO	J.	Hradec
5.	 Jiskra	Strmilov
6.	 Loko	Č.	Velenice
7.	 Centropen	Dačice
8.	 Sokol	Jarošov	n.	N.
9.	 Jiskra	Nová	Bystřice
10.	 AC	J.	Hradec
11.	 TEXI	Dačice

Jiskra	N.	Bystřice-TJ	N.	Včelnice	0:3	(-11,	-20,	-18)
TJ	N.	Včelnice	-Jiskra	Strmilov	3:0	(22,	19,	20)
TEXI	Dačice	-TJ	N.	Včelnice		1:3	(-19,	19,	-19,	-17)
TJ	N.	Včelnice-Loko	Č.	Velenice	3:1	(15,	-17,	19,	21)
AC	J.	Hradec-TJ	N.	Včelnice	0:3	(-11,	-13,	-18)
Výsledky	a	tabulka		OP		mužů		ve		volejbale		po	odehra-
ných	5.	kolech.		
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S Novým rokem přicházíme
k našim čtenářům Novovčel-
nického zpravodaje s novou

rubrikou.V loňskémroce jsme sevěnovali
náhodným setkáním a v tom letošním by-
chomchtělipodnikatsetkánísezastupiteli.
Máme11zastupitelůi11číselzpravodaje(v
létěvycházíjednodvojčíslo),takžebychom
dokoncerokumělizajímavý„seriál“,ovšem
pokudnásněkdoneodmítne.Zastupiteléhájí
zájmyobčanůměsta,takžebybylopříjemné
se snimiblíže seznámit.Redakční rada se
rozhodovalajakýklíčzvolitashodlijsmese,
žebychomzastupitelemohlioslovitdlevěku,
odtěchvěkověstaršíchpotymladší.(Vyšší
věk – více životních zkušeností.)Pořadí by
mělovypadattakto:leden–L.Cypra,únor
–K.Dvořák,březen–J.Hřebík,duben–P.
Šíma,květen–D.Cigáník,červen–V.Davi-
dová,červenecasrpen–J.Maříková,září
–M.Hanuš,říjen–J.Štěpán,listopad–D.
Holoubek,prosinec–P.Poslušný.

Vdnešnímčíslesepředstavízastupitel,kterýmá
zkušenostízaručenědost,protoževzastupitelstvu
nenípoprvé.Jejíming.LubomírCypra.

Jedna otázka, kterou položíme všem. Co vás 
vedlo k tomu, abyste kandidoval do zastupi-
telstva města?
Asi	 to,	 že	 už	 jsem	 měl	 zkušenosti	 z	 práce	 v	
minulém	zastupitelstvu.	A	 taky	 to,	že	 jsem	byl	
osloven	zda	bych	nechtěl	být	znovu	na	kandidátce	
nezávislých.	
Čím byste chtěl být městu prospěšný?
Určitě	v	 tom,	aby	 se	uskutečnily	záměry,	které	
má	před	sebou	nové	zastupitelstvo.	To	je	zejména	
průmyslová	zóna,	rekonstrukce	ulice	Vrchlické-
ho	a	oprava	kulturáku.	Vše	bude	ale	záviset	na	
finančních	prostředcích,	které	bude	mít	město	
k	dispozici.
Co si myslíte, že se povedlo předcházejícímu 
zastupitelstvu a co se nepovedlo?
No	 určitě	 mezi	 tím	 co	 se	 povedlo	 musím	
uvést	čistírnu	odpadních	vod	a	rekonstruk-
ci	 podlahy	 v	 tělocvičně.	 Hodnocení	 co	 se	
nepovedlo	 bych	 nechal	 na	 občanech,	 ale	
rozhodně	 musím	 podotknout,	 že	 vše	 vždy	
závisí	na	financích.
Kdyby byly neomezené finance, co byste ve 
městě určitě chtěl udělat?
Určitě	by	se	opravil	zámek	a	kulturák,	aby	se	zde	
vylepšila	kultura.	Dobrá	by	byla	nová	sportovní	
hala,	opravily	by	se	komunikace	a	chodníky.	Bylo	
by	toho	dost.
V jaké jste komisi a co je jejím cílem?
Jsem	v	komisi	pro	mládež	a	tělovýchovu	spo-
lečně	 s	 Josefem	 Jelínkem,	 Lubošem	 Němcem	
a	Jaromírem	Hrbkem.	Naším	prvotním	zámě-
rem	 je	 to,	 aby	 ti	kteří	 se	 starají	o	mládež	byli	
alespoň	 symbolicky	 odměňováni.	 Další	 úkoly	
budeme	 řešit	 podle	 potřeb.	 Hlavně	 chceme	
udržet	 sportovní	 aktivity	 ve	 Včelnici	 na	 stále	
dobré	úrovni.
Čím je práce zastupitele zajímavá?
Možností	 podílet	 se	 a	 ovlivňovat	 dění	 v	
našem	 městě.	 I	 když	 ne	 vždy	 je	 to	 práce	
příjemná	 a	 nikdy	 se	 nemůžeme	 zavděčit	
všem.	Je	to	náročná	aktivita	hlavně	na	osobní	
volný	čas.
Překvapilo Vás jak nám zastupitelstvo 
omládlo?
Překvapilo	mě	to,	ale	myslím	si,	že	 je	 to	určitě	
dobře,	 a	 že	 noví	 členové	 budou	 přínosem	 při	
práci	v	zastupitelstvu.
Co byste přál městu do Nového roku?
Dostatek	 peněz	 na	 všechny	 plánované	 akce.	
Všem	občanům	hodně	zdraví	a	spokojenosti.

Setkání se zastupiteli



Zeživotam
ěsta

13Novovčelnickýzpravodaj/

koná	výborová	schůze.
V	 dubnu	 jsme	 pořádali	 velikonoční	 výstavu.		
První	 členská	 schůze	 se	 konala	 v	 červnu,	 kde	
naši	členové	dostali	nové	legitimace	(průkazky).	
Členové	se	dohodli	o	další	činnosti	organizace	a	
schválil	se	návrh	nechávat	zahrát	našim	členům	
k	 významnému	 výročí	 v	 písničkách	 na	 přání	 z	
Českobudějovického	rozhlasu.
Hned	v	září	se	konala	další	beseda	spojená	s	výsta-
vou	o	českých	výrobcích	firmy	MISIVA.
V	rámci	měsíce	SPCCH	jsme	v	říjnu	uskutečnili	
2	 besedy.	 První	 byla	 s	 panem	 doktorem	 Lubo-
mírem	 Berkou,	 která	 se	 zaměřila	 na	 srdeční	 a	
cévní	příhody	spojené	s	promítáním	diapozitivů.	
Druhá	beseda	byla	zaměřená	na	včelařství	a	jejich	
produkt	„med“,	spojená	s	výstavou	a	ochutnávkou	
medového	pečiva.

Základní organizace
SPCCH Nová Včelnice

V	 prosinci	 se	 uskutečnila	 adventní	 výstava	 na	
motivy	vánoc	s	ochutnávkou	vánočního	cukroví	
a	jiné.
Na	tyto	akce	zveme	nejenom	své	členy	SPCCH,	
ale	 i	 širokou	veřejnost	 z	Nové	Včelnice	a	okolí.	
Akce	vyhlašujeme	rozhlasem,	v	Novovčelnickém	
zpravodaji,	ve	skříňce	SPCCH,	která	je	umístěna	
na	domě	služeb	vedle	lékárny,	a	dále	také	plakáty	
různě	po	Včelnici	a	okolí.
Přejeme	vám	do	Nového	roku	2007	hodně	zdra-
ví,	štěstí	a	pohody.	Těšíme	se	na	další	setkání	s	
vámi	při	našich	akcích.

VýborSPCCHvNovéVčelnici

V	 letošním	 roce	 byla	
založena	 naše	 orga-
nizace,	 jejíž	 registraci	
schválila	Praha.	Statis-
tickým	 úřadem	 nám	
bylo	 v	 březnu	 zasláno	
z	 Českých	 Budějovic	
IČO	 naší	 organizace	
Svazu	postižených	civi-
lizačními	 chorobami.	
Od	 měsíce	 dubna	 se	
pravidelně	každý	měsíc	
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Augustina Dvořáka - 1928

Zastupitelstvo	obce	z	popudu	sokolské	jednoty	na	
oslavu	10.	výročí	čsl.	samostatnosti	pojmenovalo	
náměstí	„Masarykovo“	a	nové	ulice	odbočující	z	
nádražní	uli-
ce	„Rašínova	
a	 Wilsono-
va“.
Na 	 ž á d o s t	
n ě k t e r ý c h	
o b č a n ů 	 v	
nové	 čtvrti	
města	 byla	
n a 	 d o m ě	
Spořitelního	
a	 záložního	
spolku	umís-
těna	 poštov-
ní	schránka.
Na	zakročení	městské	rady	bylo	zařízeno	osvět-
lení	vchodu	k	nádraží.
Zahájen	 provoz	 okresním	 sanitním	 autem	 k	
přepravě	nemocných	do	nemocnice	 jindřicho-
hradecké	za	režijní	poplatek.
V	obci	zahájena	akce	sboru	hasičského	na	zakou-
pení	motorové	stříkačky.
Firma	Bří	Zikmundové	s	povolením	zastupitel-
stva	obce	postavila	před	obchodem	Josefy	Žákové	
na	 náměstí	 č.21	 stabilní	 čerpací	 benzinovou	
stanici.
Člen	obecního	zastupitelstva	Jan	Kejst	vzdal	se	
funkce	 a	 nastoupil	 za	 něho	 Hynek	 Kalkus,	 do	
stavební	komise	a	do	výboru	živnostenské	školy	
pokračovací	František	Štěpán.
Zahrada	v	chudobinci	na	6	let	pronajata	obchod-
níku	Františku	Kopalovi,	za	400,-	Kč	ročně	do	
31.prosince	1934.
Koncem	 září	 odstěhoval	 se	 do	 Prahy	 –	 Dejvic	
Ferdinand	Kryštůfek,	řídící	učitel	v.v.	zasloužilý	
kulturní	pracovník.	Tělocvičná	jednota	Sokol	s	
Místním	odborem	Národní	Jednoty	Pošumavské	
a	 Hudebním	 spolkem,	 rozloučili	 se	 s	 ním	 na	
přátelském	večírku	v	sále	hostince	J.	Kejsta,	při	
němž	byla	oceněna	činnost	člena	těchto	spolků	i	
jeho	školská	a	veřejná	práce.	Současně	rozloučily	
se	jmenované	korporace	s	Janem	Strakou,	jenž	se	
odstěhoval	do	Jindřichova	Hradce.
Dnem	 1.	 prosince	 1928	 vešel	 v	 platnost	 zákon	
o	organizaci	politické	správy	a	zákon	o	finanč-

ním	hospodářství	samosprávných	svazků,	jimiž	
byla	 změněna	 celá	 struktura	 samosprávného	
hospodářství	okresního	a	přenesena	do	působ-
nosti	 politických	 úřadů	 okresních.	 Obdobně	 i	
samospráva	zemská	byla	upravena.	Zrušeny	byly	
okresní	správní	komise	a	veškerá	činnost	jejich	
převzata	„okresním	úřadem“	s	okresním	hejtma-
nem	v	čele.	Dne	2.	prosince	byly	vykonány	volby	
okresního	zastupitelstva	dle	politických	skupin	
a	volby	do	zemského	zastupitelstva	země	České.	
Důsledky	těchto	nových	opatření	budou	jevny	v	
následujících	obdobích	 i	v	 samosprávě	obecní,	
poněvadž	zákonem	stanovené	maximum	200	%	
přirážek	obecních	nestačí	na	úhradu	životních	
potřeb	 obce,	 a	 protože	 vzata	 obcím	 možnost	
rozpočtových	úhrad	v	oboru	své	působnosti	bez	
schválení	nadřízených	úřadů.

Prodám byt 3 + 1 Na HliNěNce V 
NOVé VčelNici. tel. 777 934 697

Prodám byt 2 + 1 družsteVNí V 
NOVé VčelNici u teba. 1. patrO bez 
VýtaHu, balKON, 2 sKlepy, cca 60 
M2. ceNa dOHOdOu, při rycHléM 
jedNáNí MOžNá sleVa. tel. č. 777 
567 771.

Prodám NOVé plastOVé VcHOdO-
Vé dVeře z NeusKutečNěNé staV-
by, částečNě prOsKleNé,
zdObeNé, 2 Ks bílé a HNědé, pc 9 a 
22 tis. Kč, NyNí 4800 a 9000 Kč. tel.: 
777106709.

Soukromá inzerce

děkujeme touto cestou co nejsrdeč-
něji za blahopřání ke zlaté svatbě 
panu starostovi jaroslavu Hřebíkovi 
a paní Haně Škvorové, za dárky i 
květiny, moc nás to potěšilo.

manželé Augustovi
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Zhistorie
Veselé povídky 
z Nové Včelnice, Eduard Keist

hospody,	ze	sídla	ďáblova.
Nejhůře	se	šlo	panu	kapelníkovi,	ale	vydržel	to	s	
ostatníma	až	do	domu	jednoho	na	zemi	žijícího	
anděla	 strážného,	 ženského	 pohlaví,	 který	 jim	
poskytl	asylu	i	ošetření.	Panu	kapelníkovi	se	dosta-
lo	pomoci	nejdříve.	Musel	ať	chtěl	nebo	nechtěl	
vypíti	hrnek	česnekové	horké	polévky,	též	oukrop	
zvané,	aby	dle	osvědčeného	receptu	se	mu	žaludek	
vyramoval	a	za	tím	účelem	byl	také	vyveden	na	
dvůr	k	tak	zvané	execírce.
A	konečně	velitel,	kterým	se	udělal	bubeník	Gus-
tav,	zavelel	po	vojensku:	„Pochodem	vchod!“	A	za	
zvuku	pochodu	„Až	pomašírujem…“	teď	odvážně	
vykročila	čekající	trojice	muzikantů.	I	když	měl	
pan	kapelník	krok	nejistý,	přece	došel	na	konec	
pěšiny,	kde	na	rozkaz	„Čelem	vzad!“	se	vždy	jak	
to	šlo	otočil,	řídě	se	 	rozkazy	velitele	a	tempem	
hudby.	No	a	oukrop	již	začal	oučinkovat,	neboť	
pan	kapelník	na	konci	pěšiny	přece	něco	honem	
undal,	nebo	jak	se	říká	krmil	rybičky.	Zdržoval	
se	sice	na	obratech,	ale	hlavně	že	„undaval“	 jak	
správně	mělo	být	a	žaludek	se	mu	čistil.
Za	 nějaký	 čas	 již	 pochodoval	 lehčeji	 a	 dalo	 se	
vypozorovat,	že	se	ho	opička	pouští.	Nebylo	se	co	
divit,	neboť	po	takové	dresůře	jistě	musí	všechno	
špatné	z	člověka	ven	a	každý	se	potom	cítí	jako	

znovuzrozený.
A	již	zazněl	poslední	osvobozující	rozkaz	„Zastavit	
–	stát!	Schopen	bez	vady!“.	Teď	ještě	panu	kapelní-
kovi	důkladně	otřeli	čelo	sněhem,	aby	se	dočista	
vzpamatoval	a	opravdu	pak	krásně	šel,	zrovna	jako	
panna,	úplně	svěží	do	kuchyně	požádat	dobrého	
anděla	strážného	o	silnou	černou	kávu	na	dovršení	
léčebné	kůry.	A	potom	v	kuchyni	pln	vděčnosti	
klekl	 před	 andělem	 strážcem	 na	 kolena,	 a	 aby	
snad	před	ním	neutekl,	objal	ho	pevně	rukama	
kolem	nohou	a	líbaje	lem	jeho	dlouhé	noční	košile,	
mumlal	něco	o	tisícerém	díkůvzdání,	neskonalé	
vděčnosti	a	nějaké	nesmysly	o	lásce.
Ale	však	 sami	 jistě	 znáte,	 jak	 je	kocovina	zlá,	 a	
proto	 pochopíte	 těch	 díků	 řadu	 velikou.	 A	 to	
vyznání	lásky,	nebojte	se,	to	bylo	jen	unáhlení	v	
té	chvilce	radostné.
Až	budete	mít	někdy	i	vy	opičku,	zařiďte	se	dle	
uvedeného	 receptu	 etynského	 muzikanstva,	
ale	 takového	 anděla,	 jako	 máme	 u	 nás,	 asi	
neseženete.

Jak naši muzikanti léčí „opičku“.
Bylo	to	jed-
nou	v	maso-
p u s t ě 	 p o	
hasičském	
bále.	Tanco-
valo	se	až	do	
nedělního	
rána	a	jak	to	
bývá,	 když	
o p o u š t ě l i	
muzikanti	
h o s p o d u ,	
p o t k á v a l i	
se	cestou	se	
z b o ž ný m i	
babičkami,	
které	 chvá-
taly	na	ranní	
do	 kostela,	
zatím	co	oni	
šli	 teprve	 z	
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Pověsti o Nové Včelnici
Pověst  o  pražských 
groších v Nové Včelnici

Byly	nalezeny	v	roce	1954	na	poli	za	chalupami	
nad	 Včelnicí	 u	 železničních	 kolejí.	 Na	 starých	
katastrálních	 mapách	 je	 tato	 trať	 polí	 uváděna	
jako	„Horní“.
Při	hluboké	orbě	byl	traktorem	vyvalen	mohut-
ný	balvan	a	při	jeho	odstraňování	byly	objeveny	

zajímavé	kroužky	obalené	silnou	vrstvou	hlíny.	
Po	jejím	nesnadném	odstranění	se	ukázalo,	že	
jsou	to	zřejmě	nějaké	staré	mince.	
Později	 je	 odborníci	 označili	 jako	 Pražské	
groše	 Václava	 I,	 které	 byly	 pravděpodob-
ně	 vloženy	 do	 hliněné	 či	 jiné	 nádoby.	 Od	
nepaměti	 bylo	 pole	 obděláváno,	 takže	 jejich	
schránka	byla	zcela	zničena	a	peníze	zůstaly	
volně	ležet	v	zemi.

Ano,	nikoliv	v	Kamenici	nad	Lipou,	ale	na	kame-
nickém	 panství.	 Do	 doby	 našich	 předchůdců,	
podle	 vyprávění	 našich	 babiček	 či	 dědečků,	 do	
doby,	kterou	nemůžeme	již	zažít,	ale	můžeme	se	
do	historie	snadno	přenést.
Petr	 Valeš	 a	 Mgr.	 Zdeňka	 Jůnová	 s	 dětmi	 to	
udělali	 již	 vloni,	 podařilo	 se	 jim	 posbírat	 a	
dětem	 ilustrovat	první	díl	Pověstí	kamenicka.	
Během	 roku	 2006	 se	 nám	 povedlo	 sesbírat	
pověsti	další,	a	to	již	nejen	kamenické,	ale	také	
naše	novovčelnické.	Ty	naše,	novovčelnické,	již	
před	lety	zpracoval	Bohumil	Lešetický.	Čerpal	
nejen	 z	 mnoha	 historických	 knih,	 ale	 rád	 se	
ponořoval	 do	 třeboňského	 archivu.	 Nám	 vše	
poskytla	 jeho	 milá	 manželka,	 paní	 Lešetická.	
Do	ilustrací	se	vrhlo	přes	100	dětí.	Byl	to	pak	
opravdu	úkol	nadlidský	vybrat	ilustrace	do	naší	
knížky.	Každý	obrázek	něčím	zaujme,	každý	je	
osobitý.	Pro	některé	malé	děti	byla	práce	s	tuží	
možná	poprvé.	Všechny	obrázky	byly	vystaveny	
na	výstavě	v	Kamenici	nad	Lipou.	V	Nové	Včel-
nici	 je	 budeme	 vystavovat	 v	 únoru	 v	 Městské	
knihovně.	Přijďte	se	podívat.
Ale	vraťme	se	k	 samotnému	křtu	naší	knihy.	V	
Kamenici	 nás	 přivítal	 starosta	 města	 Kamenice	
nad	Lipou	pan	Karel	Beránek,	následovalo	kou-
zelné	 houslové	 hudební	 vystoupení	 Bohdana	
Dorošenka	a	Sandry	Biňovcové	a	projev	novovčel-
nického	starosty	Jaroslava	Hřebíka.	Pověsti	jsme	si	
vyslechli	od	místních	ochotníků.	Kmotrou	se	stala	
spisovatelka	 Alena	 Ježková.	 Sama	 píše	 pověsti,	
legendy	 a	 vyprávění	 o	 historii	 pro	 děti.	 Knihu,	
jak	se	přiznala,	křtila	poprvé.	Naší	knížce	přála	
následovníka,	aniž	by	tušila,	že	již	pracujeme	na	
Pověstech	 třetích.	Budeme	„plout“	dále	po	naší	
řece.	Voda	teče	také	nejdříve	Kamenicí,	poté	naší	
Včelnicí	a	následně	Jarošovem.	Naše	pověsti	tudíž	
přiberou	pověsti	jarošovské.	Už	se	na	ně	těšíme.	

Přivítáni na kamenickém panství
Jak	řekl	kamenický	starosta	pan	Beránek,	sejdeme	
se	zase	za	rok	4.	prosince	2007.	Také	se	těšíte	jako	
já?	Ale	to	musíme		sepsat	další	pověsti	a	namalo-
vat	 další	 ilustrace.	 Pokud	 nějaké	 novovčelnické	
pověsti	znáte,	přijďte	mi	je	říci	do	knihovny.	Kdo	
máte	zájem	o	první	a	druhý	díl	Pověstí	Kamenic-
ka	a	Novovčelnicka,	můžete	si	je	také	zakoupit	v	
Městské	knihovně	v	Nové	Včelnici.	Výtěžek	půjde	
do	dalšího	dílu	pověstí.	
A	co	říci	závěrem?	Na	závěr	patří	velké	poděkování	
paní	učitelce	Mgr.	Marii	Novotné,	která	s	dětmi	
obrázky	 malovala.	 A	 nejen	 jí,	 ale	 také	 dětem,	
kteří	 ilustrovaly	 knížku	 a	 vzorně	 se	 chovaly	 jak	
při	samotném	křtu,	tak	při	autogramiádě	samot-
né.	Ilustracemi	knížku	obohatily	tyto	děti:	Zuzka	
Tůmová,	Daniela	Kořínková,	Klára	Koutníková,	
Marek	Pytlík,	Veronika	Vocílková,	Michal	Vokuš,	
Jakub	 Kopřiva,	 Matouš	 Dědič,	 Marie	 Davidová	
ml.	Michaela	Vaňková,	Kristýna	Šebová	a	Eliška	
Davidová.	 Vše	 nám	 fotograficky	 zaznamenala	
Gábinka	Smržová.
Ať	žijí	Pověsti	Kamenicka,	Novovčelnicka	a	Jaro-
šovska.																																													MarieDavidová
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Recepty

Recepty
BE – BE řezy
piškot
16	dkg	cukru
4	vejce
16	dkg	polohrubé	mouky
1/2	prášku	do	pečiva
Vše	 zamícháme,	 vylijeme	
na	 vymazaný	 plech	 a	 upe-
čeme.

krém
3	vanilkové	pudinky
1	l	mléka
15	dkg	másla
Pudinky	svaříme	v	mléku,	do	horkého	zašle-
háme	máslo	a	nalijeme	na	piškot.
Vlažné	 poklademe	 sušenkami	 BE	 –	 BE	 a	
potřeme	rumem.
Vychladlou	 buchtu	 potřeme	 čokoládovou	
polevou.	Je	to	mňam!!!!!!!!

Novoroční přání
Přejeme	Slunci,	aby	mu	lidé	dál	nastavovali	tvář.

Přejeme	větru	vlasy	krásných	dívek	a	koruny	stromů.
Přejeme	vodě	potoky,	řeky	a	moře.
Přejeme	Zemi	slunce,	vodu	a	vítr.

Přejeme	zvířatům,	co	běhají	po	zemi,	lehký	krok	a	plná	bříška.
Přejeme	domácím	zvířatům	hodného	člověka.

Přejeme	ptákům	modré	nebe.
Přejeme	lidem	slunce,vodu,	vítr,	zvířata	a	ptáky.

Přejeme	lidem	jejich	přání,	aby	je	vedla.
Lidem	moudrým	přejeme,	aby	se	jim	vyplnila	všechna	přání.

Lidem	slušným,	aby	se	jim	vyplnila	většina	z	nich.
Mizerům	přejeme	všechno,	co	žádají,	protože	jejich	přání	jsou	mizerná.

Pošetilým	a	hlupákům	přejeme,	aby	svou	moudrost	nalezli.
Přátelům	přejeme,	abychom	jim	byli	i	my	dobrými	přáteli.

Nepřátelům,	abychom	se	nad	nimi	neslitovali.	
Lásce	přejeme,	abychom	jí	nezklamali.	

Všem	přejeme	šťastný	rok	2007.
A	roku	2007	přejeme,	aby	se	vůbec	ničím	nezapsal	do	dějin.

Aby	byl	úplně	obyčejný.
Takže	vítej	Léta	Páně	2007

poleva
25	dkg	moučkového	cukru
10	dkg	másla
3	lžíce	kakaa
3	lžíce	rumu
2	lžíce	horké	vody
Vše	smícháme	a	utřeme	do	hladka.
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Městská knihovna
Celý	měsíc	–	výstava	–	Paličkovaná krajka
Celý	měsíc	–	výstava	a	vědomostní	tet	–	Cestujeme po 
Evropě – Anglie
Celý	měsíc	–	výstava	knih	–	Ruční práce
10.	ledna	2007	–	Turnaj ve společenské hře Člověče, 
nezlob se
20.	ledna	2007	–	Sraz sněhuláků
Kulturní dům Horní Radouň
20.	ledna	2007	–	tradiční ples SDH Nová Včelnice	
Hrají	Božejáci.	Svoz	zajištěn	od	prodejny	pana	Starky	v	
19.00	a	19.40	hodin.	Předprodej	místenek	a	vstupenek	v	
hasičské	klubovně	od	17.00	do	18.00	hodin	v	neděli	14..	a	
středu	17.	ledna	2007.

 Kamenice nad Lipou
Kulturní dům
16.	ledna		v	16.30	hodin	Seniorpárty 
24.	ledna		v	8.10	hodin	Trampoty krále Bumbáce	
-	Školní	představení
24.	 ledna		v	 10.10	 hodin	 Společenské chování 
– člověk mezi lidmi	-	Školní	představení
Muzeum
13.	ledna	–	19.	února	Krajem zapomenutých stu-
dánek	-	Pavel	Koubek	fotograf.	výstava
13.	ledna	v	17	hodin	vernisáž	spojená	s	přednáškou	
Pavla	Koubka	-	prezentace	jeho	knihy	a	sdružení	
Zelené srdce.
Kino 
6.	ledna	ve	20	hodin.	PRACHY DĚLAJ ČLOVĚKA 
- Krimikomedie	Jana	Kulhavého	komentuje	svět,	
kde	normální	lidské	hodnoty	ustupují	mamonu.	
Český	film.	Vstupné	50	Kč
13.	ledna	ve	20	hodin	TRISTAN A IZOLDA - Prav-
du	za	proslulou	legendou	o	věčných	milencích	se	
vydal	hledat	Kevin	Reynolds,	který	se	v	irských	a	
českých	exteriérech	pokusil	vzkřísit	Anglii	a	Irsko	
7.	století.	Hrají	James	Franco	a	Sophia	Mylesová.	
Vstupné	50	Kč
20.	ledna	ve	20	hodin	PO HLAVĚ DO PRDELE... 
- Jdi	do	klidu,	stíhanej	můžeš	bejt	až	od	patnácti.....	
Tato	provokativní	česká	komedie	je	určena	nejen	
příznivcům	černého	humoru.	Hrají	O.	Vetchý,	V.	
Žilková,	J.	Mádl...	Vstupné	50	Kč
27.	ledna	ve	20	hodin	PANIC JE NANIC - Vaškovi,	
Honzovi	a	Jirkovi	je	poctivých	šestnáct	a	jediné,	
co	je	(kromě	rodičů)	hněte,	je	naprostý	nedostatek	
sexuálních	 zkušeností.	 Režie	 Ivo	 Macharáček.	
Vstupné	50	Kč

 Nová Včelnice
Kulturní přehled

 Jindřichův Hradec
8.	ledna	v	19.00	-	Spolek	Přátelé	starého	Jindřichova	
Hradce	-	JINDŘICHŮV  HRADEC V  SOUČAS-
NOSTI - Beseda	 se	 starostou	města	 Ing.Karlem	
Matouškem.	Muzeum	-konferenční	sál
11.	ledna	v	19.37	-	Dada	klub	Kasper	uvádí	-	PETR  
VÁŠA - Vystoupení	populárního	hudebního	básní-
ka.	Dada	klub	Kasper	-	Kostelní	ul.
14.	ledna	v	16.00-	Kulturní	dům	Střelnice	v	J.Hradci	
uvádí	 BOHATÝRSKÁ  POHÁDKA - Divadlo	
Koráb	Brno	-Divadelní	pohádka	z	cyklu	„Děti	 s	
rodiči	do	divadla“.	Sál	Střelnice
17.	 ledna	 v	 19.00	 -	 Kulturní	 dům	 Střelnice	 v	
J.Hradci	 Vás	 zve	 na	 divadelní	 komedii	 Francis	
Joffo:	PRÁZDNINY  SNŮ - Divadelní	společnost	
Háta.	Hrají	v	alternacích:	M.	Dvorská,	I.	Andrlová,	
L.	Zedníčková,	V.	Beneš,	M.	Vašinka,	O.	Želenská	a	
další.	Režie:	Antonín	Procházka.	Sál	Střelnice
19.	 ledna	 v	 18.00	 -	 Muzeum	 Jindřichohradec-
ka	 a	 Klub	 historie	 letectví	 J.Hradec	 pořádají	
výstavu	 STÍHAČI  OHNIVÝCH  NOCÍ  aneb  
ČS.VÁLEČNÍ  LETCI  V  ŘADÁCH 68. NOČNÍ  
STÍHACÍ  PERUTĚ - Vernisáž	výstavy	spojená	s	
besedou	s	brig.gen.let.	v.v.	Miroslavem	Štanderou,	
účastníkem	bojů	ve	Francii	a	Velké	Británii.	Muze-
um	-	konferenční	sál
21.	ledna	v	17.00	-	Kulturní	dům	Střelnice	v	J.Hradci	
uvádí	-	SENIOR  KLUB	-	Zábavný	pořad	pro	střed-
ní	a	 starší	generaci.	Moderátor:	Václav	Staněk	K	
tanci	a	poslechu	hraje	MTO	V.Kriso	Sál	Střelnice
24.	ledna	v	19.30	-	Město	J.Hradec	Vás	zve	na	koncert	
GENTLEMAN		SINGERS	-	Koncertní	vystoupení	
vokálního	souboru.	Kaple	sv.Maří	Magdaleny
24.	ledna	v	19.00	-	Kulturní	dům	Střelnice	v	J.Hradci	
Vás	zve	na	divadelní	komedii	-	Iva	Janžurová	a	Sta-
nislav	Remunda:VRÁTÍŠ SE KE MNĚ PO  KOLE-
NOU - Agentura	RS	Praha.	Hrají	Iva	Janžurová	a	
Stanislav	Remunda.	Sál	Střelnice
27.	ledna	v	20.00	-	Město	J.Hradec	Vás	zve	na	PLES  
MĚSTA - K	tanci	a	poslechu	hraje	TO	Portál.	Host	
večera:	Crazy	Lady.	Sál	Střelnice
30.	ledna	v	19.00	-	Divadelní	společnost	Jablonský		
uvádí	premiéru	divadelní	hry	 -	Verena	Kanaan:	
DRAHOUŠEK  ANNA - Hrají:	 Kateřina	 Heř-
mánková	a	Radka	Štěbetáková.	Překlad	Magdalena	
Štulcová,	hudba	Petr	Hromádka	 jr.,	 režie	Sabina	
Langerová.	Ve	 foyeru	bude	 instalována	výstavka	
ke	125.výročí	trvání	DS	Jablonský.
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